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Vragen van de raad: Tientallen meters zwerf/dumpaval bij een aantal op en afritten van 
en naar Rijswijk. Zie:  https://www.facebook.com/share/v/1aiRn5yCn9/ 

 

1: Bent u bekend met dit verschijnsel?  
Ja, wij zijn op de hoogte van de aanwezigheid van zwerfafval en dumpafval bij de op- en 
afritten van de A4 in Rijswijk. 
 
2:  Bent u het met Rijswijks-Belang eens dat het geen visitekaartje is voor Rijswijk? 
Wij vinden ook dat de aanwezigheid van afval bij de op- en afritten geen positieve uitstraling 
heeft. 
 
2a:Dit mogelijk ondernemers die zich willen komen vestigen in Rijswijk afschrikt? 
Dat is mogelijk, maar we hebben geen signalen dat ondernemers hun vestigingsbesluit hier 
op baseren.  
 
3: Wat kan u eraan doen om dit ( structureel) aan te pakken, proberen te verminderen? ( 
ook al bent u mogelijk niet verantwoordelijk) 
De gemeente Rijswijk is niet verantwoordelijk voor het beheer en onderhoud van de op- en 
afritten van de A4. Dit valt onder de verantwoordelijkheid van Rijkswaterstaat. Eventuele 
acties met betrekking tot het opruimen van afval dienen door hen te worden ondernomen; de 
gemeente Rijswijk kan en mag geen werkzaamheden uitvoeren op de rijkswegen en 
bijbehorende infrastructuur. Rijkswaterstaat is bekend met het probleem van het zwerfafval 
bij de op- en afritten en ruimt deze locaties ook op in een reguliere onderhoudscyclus, de 
frequentie daarvan is ons niet bekend. Helaas blijft het niet lang schoon en wordt er door 
weggebruikers veel afval gedumpt bij de op- en afritten.  
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